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ملت ایران با اقتدار دشمن را از میدان خارج خواهدکرد

حضرت آیت الله خامنهای رهبر معظم انقلاب صبح دیروز در دیدار فرماندهان و کارکنان نیروی دریایی سپاه پاسداران و

جمعی از خانوادههای آنان و همچنین خانوادههای شهدای این نیرو، با اشاره به نقش جوانان انقلابی نیروی دریایی

سپاه و جوانان شجاع جنوب در تأمین امنیت دریا و ایجاد رعب در دشمن، تاکید کردند: دشمنان به دنبال تغییر

محاسبات مسئولان و تغییرافکار مردم به ویژه جوانان هستند و همه باید هوشیار و بیدار باشند.

رهبر معظم انقلاب در دیدار جمعی از فرماندهان و کارکنان نیروی دریایی سپاه:
ملت ایران با اقتدار دشمن را از میدان خارج خواهدکرد

مذاکره با آمریکا ممنوع است، عدهای عوامانه مذاکره با شیطان بزرگ را توجیه میکنند

حضرت آیت الله خامنهای رهبر معظم انقلاب صبح دیروز در دیدار فرماندهان و کارکنان نیروی دریایی سپاه پاسداران و جمعی از
خانوادههای آنان و همچنین خانوادههای شهدای این نیرو، با اشاره به نقش جوانان انقلابی نیروی دریایی سپاه و جوانان
شجاع جنوب در تأمین امنیت دریا و ایجاد رعب در دشمن، تاکید کردند: دشمنان به دنبال تغییر محاسبات مسئولان و

تغییرافکار مردم به ویژه جوانان هستند و همه باید هوشیار و بیدار باشند.
حضرت آیت الله خامنهای دراین دیداربا اشاره به اهمیت موضوع امنیت دریا گفتند: آمادگیها باید همواره به گونهای باشد که
براساس دستور قرآنی، در دشمن ایجاد رعب کند و جرأت تجاوز را از او بگیرد ،زیرا اگر خاکریزها قابل نفوذ باشند، دشمن نفوذ

خواهد کرد.
ایشان خاطر نشان کردند: اکنون به برکت تشکیل جبهه انقلابی در جنوب کشور که متشکل از نیروی دریایی سپاه و جوانان

شجاع جنوب است، دستورقرآنی ایجاد رعب در دشمن، محقق شده است.
فرمانده کل قوا با تأکید بر اینکه ما هیچگاه شروع کننده جنگ نخواهیم بود، افزودند: اما طبیعت دشمن همواره خوی تجاوز و

نفوذ است، بنابراین باید تواناییهای علمیو تجهیزاتی در قالب نوآوریها، روز به روز افزایش یابند.
رهبرانقلاب اسلامی، هم افزایی نیروی دریایی سپاه و نیروی دریایی ارتش را بسیار ضروری خواندند و با تأکید بر لزوم زنده
نگهداشتن یاد و خاطره جوانان با ایمان و انقلابی چون شهید نادر مهدوی و همراهان وی که شجاعانه در مقابل ناو آمریکاییها
ایستادند و به آنها درس فراموش نشدنی دادند، گفتند: با این رشادتها و ایستادگیها، دشمنان نظام اسلامیمتوجه شدند که

جمهوری اسلامیایران، نظامینیست که هرگونه بخواهند بتوانند با او رفتار کنند.
حضرت آیت الله خامنهای همچنین از همراهی خانوادهها و به ویژه همسران فرماندهان و کارکنان نیروی دریایی برای حضور در

مناطق جنوبی کشور قدردانی کردند.
ایشان در ادامه به برنامههای خطرناک قدرتهای استکباری برای منطقه اشاره کردند و با تأکید بر اینکهاین قدرتها هیچ ابایی
در استفاده از تجهیزات بسیارخطرناک و روشهای غیرانسانی برای کشتارانسانهای بی گناه ندارند، افزودند: ادعای آنها مبنی

بر حمایت از حقوق بشر و حقوق شهروندی، خلاف واقع و کاملاً پوچ و بیهوده است.
رهبرانقلاب اسلامیحمله به بیمارستان در افغانستان و کشتار مردم در سوریه، عراق، یمن، فلسطین و بحرین را نمونههایی از
فجایع قدرتهای استکباری و بی رحمیو سنگدلی آنها دانستند و خاطرنشان کردند: امروز بزرگترین خطر برای دنیا، نفاق و ریا

و دروغگویی مدعیان حقوق بشراست.
حضرت آیت الله خامنهای به نقش و جایگاه جمهوری اسلامیایران در شرایط کنونی منطقه اشاره کردند و گفتند: در چنین
شرایطی جمهوری اسلامی، به توفیق الهی علاوه بر جلوگیری از نفوذ دشمن در داخل، در بسیاری از موارد مانع از عملی شدن

نقشهها و برنامههای دشمن در منطقه شده است.
ایشان با تأکید براینکه ناکامیهای دشمن در داخل و در منطقه، به برکت هوشیاری و آمادگی و عزم جوانان انقلابی و اقتدار
جمهوری اسلامیدر منطقه بوده است، خاطرنشان کردند: برهمین اساس بیشترین تلاش و برنامه ریزی قدرتهای استکباری،

برای دشمنی با نظام اسلامیایران است و ادعای آمریکا برای مذاکره با ایران نیز در همین چارچوب و برای نفوذ است.
رهبرانقلاب اسلامیبا انتقاد از عدهای سهل انگار و سهل اندیش در داخل که متوجه ابعاد و عمق این موضوع نیستند، افزودند:
در کنار این افراد سهل اندیش، بی خیالان جامعه و افرادی هم هستند که به مصالح و منافع ملی کشور هیچ اهمیت و توجهی
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ندارند.
حضرت آیت الله خامنهای با اشاره به طرح برخی مسائل از جانب افراد سهل اندیش و سهل انگار درباره مذاکره با آمریکا، گفتند:
این افراد میگویند چگونه است که حضرت علی علیه السلام و حضرت امام حسین علیه السلام با دشمنان خود مذاکره کردند اما

اکنون با مذاکره با آمریکا مخالفت میشود؟
ایشان در پاسخ بهاین شبهه افزودند: چنین تحلیلی درخصوص مسائل تاریخ اسلام و مسائل کشور، نهایت ساده اندیشی است،
زیرا حضرت علی علیه السلام با زبیر و حضرت امام حسین علیه السلام با عمربن سعد، مذاکره به معنای امروز یعنی معامله

نکردند بلکه هر دوی این بزرگواران به طرف مقابل خود نهیب زدند و آنها را نصیحت به خداترسی کردند.
رهبرانقلاب اسلامیگفتند: متأسفانه عدهای برای توجیه مذاکره جمهوری اسلامیایران با شیطان بزرگ، با نگاهی عوامانه،

اینگونه مسائل را در روزنامهها، سخنرانیها و فضای مجازی مطرح میکنند که کاملاً اشتباه است.
حضرت آیت الله خامنهای با تأکید بر اینکهایران هیچ مخالفتی با اصل مذاکره با کشورها، اعم از اروپایی و غیراروپایی ندارد،
خاطرنشان کردند: اما در مورد آمریکا موضوع متفاوت است، زیرا آنها تعریفی که از مذاکره با جمهوری اسلامیایران کرده اند،

به معنای نفوذ و باز کردن راه برای تحمیل است.
ایشان با اشاره به همراهی و همکاری آمریکا و جریان صهیونیستیِ ضد بشریت، تأکید کردند: مذاکره با آمریکا به معنای باز

کردن مسیر برای نفوذ در عرصههای اقتصادی، فرهنگی، سیاسی و امنیتی کشور است.
رهبرانقلاب اسلامیبا اشاره به مذاکرات اخیر هستهای گفتند: دراین مذاکرات، طرف مقابل تلاش داشت از هر فرصتی برای نفوذ
استفاده کند و حرکتی بر خلاف منافع ملی کشور انجام دهد؛ البته مذاکره کنندگان ایرانی، حواسشان جمع بود، اما بالاخره

آمریکاییها در جاهایی فرصت پیدا کردند.
حضرت آیت الله خامنهای گفتند: مذاکره با آمریکا ممنوع است زیرا این مذاکره نه تنها هیچ نفعی ندارد بلکه ضررهای بی

شماری نیز دارد.
رهبرانقلاب گفتند: شرایط کنونی از لحاظ فعالیتها و تلاشهای دشمنان جمهوری اسلامیکه ما بر آنها احاطه اطلاعاتی نیز
داریم، مقطع مهمیاست زیرا آنها به دنبال تغییر محاسبات مسئولان و تغییر افکار مردم درخصوص مسائل انقلابی، دینی و

مصالح ملی کشور هستند.
ایشان با تأکید بر اینکه در موضوع تغییرافکار مردم، هدف اصلی جوانها هستند، جوانان را به هوشیاری بیش از پیش
فراخواندند و افزودند: البته به لطف خداوند جوانان ما در دانشگاهها و همچنین در نیروهای مسلح بیدار و پای کار هستند و من

از این جهت هیچ نگرانی ندارم.
رهبر انقلاب اسلامیبا اشاره به سالروز مباهله و ایستادگی پیامبر اسلام (ص) و خاندان مطهر ایشان مقابل جریان کفر، خطاب به
جوانان انقلابی کشور، تأکید کردند: همان گونه که در قضیه مباهله در صدر اسلام، همهایمان در مقابل کفر قرار گرفته بود، امروز
نیز در جمهوری اسلامیایران، همهایمان در مقابل کفر قرار گرفته است و همان گونه که در آن زمان صفای معنوی پیامبر(ص) و
خاندان ایشان توانست دشمن را از میدان خارج کند، امروز هم ملت ایران با اقتدار معنوی خود، دشمن را از میدان خارج خواهد

کرد.
رهبر انقلاب اسلامیدر پایان سخنان خود خاطرنشان کردند: اگر برای یاری دین خدا آماده و پا به رکاب باشیم، قطعاً وعده الهی
مبنی بر نصرت یاری کنندگان دین خدا، محقق خواهد شد و بدخواهان نظام اسلامیدر طرحها و برنامههای امنیتی، نظامی،

اقتصادی و فرهنگی شکست خواهند خورد.
پیش از بیانات رهبر معظم انقلاب، دریادار فدوی فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامیدر سخنانی با اشاره به
رشادتهای سپاه در دوران دفاع مقدس، خاطرنشان کرد: سربازان شما منتظر فرمان هستند تا درس عبرتی تاریخی به شیطان

بزرگ و ایادی موذی، میهمانکش و کودککش آنها در منطقه بدهند.
سردار فدوی با تأکید بر اینکه در آمادهترین شرایط ممکن قرار داریم، گفت: نشان دادن بخشی از توان رزمیو آمادگیهای
نیروی دریایی سپاه موجب شد تا دشمنان از لزوم تغییر استراتژی دریایی خود سخن بگویند در حالی که آنچه آنها از ما

میدانند نسبت به آنچه نمیدانند قابل قیاس نیست.
بیانات در دیدار اعضاى ستاد کنگره شهدای استان چهارمحال و بختیارى

بیانات رهبر معظم انقلاب اسلامیدر دیدار اعضای ستاد کنگره شهدای استان چهارمحال و بختیاری که ۱۳ مهر برگزار شده بود،
صبح دیروز در مصلای امام خمینی(ره) شهرکرد منتشر شد.

حضرت آیت الله خامنهای در این دیدار با اشاره به توطئه و تهاجم همهجانبه فرهنگی، اعتقادی و سیاسی دشمن با استفاده از
همه ابزارها علیه انقلاب اسلامی، گفتند: سست کردن اعتقادات دینی و سیاسی و تلاش برای جذب جوانان فعال و اثرگذار در

سطوح مختلف از جمله برنامههای لشکر سیاسی و فرهنگی دشمن است.
متن بیانات رهبرمعظم انقلاب به این شرح است:

بسماللهالرّحمنالرّحیم
من خاطرههای خوبی از چهارمحالوبختیاری دارم. یک سفر در سالهای دهه ۶۰ -زمان ریاست جمهوری- رفتم به شهرکرد برای
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تشجیع و تحریص مردم به حضور در جبههها؛ این یک سفر استانی بود که استانهای متعدّدی میرفتیم، ازجمله رفتم شهرکرد.
خب، همهجا مردم اجتماع میکردند و تجاوب(۱) میکردند لکن شهرکرد در ذهن من همینطور زنده مانده. هوا هم سرد بود -
آنجاها هم سرد است- محلّ سخنرانی ما را گذاشته بودند یک جایی که دو خیابان از آن منشعب میشد. من همینطور که نگاه
کردم، دیدم تا آنجایی که چشم کار میکند، این مردم در هر دو خیابان با لباسهای محلّی، با پرچمهای گوناگون، با آثار حضور
واقعی و قلبی -و نه فقط جسمانی- شرکت دارند و حضور دارند. بهقدری این حضور بارز بود و انگیزه مردم آشکار بود که انسان با

یک نگاه کردن، خیلی چیزها را میفهمید از این مردم و از این منطقه.
من فراموش نمیکنم و این در یادم است. البتّه قبل از آن و بعد از آن هم شهرکرد رفتهام و با مردم و با اجتماعات مواجه شدهام
تیپ با  برای ملاقات  آن،  از  قبل  بار هم  باقی گذاشت. یک  بنده  در ذهن  تأثیر عجیبی  و  بود  آن سفر سفر عجیبی  لکن 
قمربنیهاشم رفتم شهرکرد و رفتم مرکز تیپ؛ آن هم هرگز از یاد من نمیرود. خب، من [به] مراکز بچّههای سپاه [در] اغلب جاها

رفتهام؛ میرفتیم مینشستیم حرف میزدیم، بحث میکردیم.
یک جاهایی در بین این مراکز، یک خصوصیّاتی داشت که در ذهن انسان باقی میماند؛ یکیاش همین تیپ قمربنیهاشم
شهرکرد است که من یادم نمیرود؛ رفتیم آنجا، بچّههای بااخلاص، مؤمن، وضعیّت فقیرانه، آنجایی که اینها داشتند، خیلی
وضعیّتِ با امکانات محدود امّا درعینحال انگیزههای محکم؛ و رفتیم و ساعتهایی -حالا یادم نیست چند ساعت- با اینها بودیم،

ناهار هم با اینها خوردیم؛ من با یک احساس بسیار رضایتمندی از آنجا بیرون آمدم.
خب، چیزهایی هم که آقایان گفتند از سوابق علمیو نظامیو سیاسی و مانند اینها، آنها هم همه بهجای خود محفوظ و همه

ارزش است.
نکتهای که آقای نکونام گفتند درباره آمدنِ مردم چهارمحالوبختیاری [به تهران] برای ابراز بیزاری از بختیار،(۲) خیلی مهم است.
ممکن است مردم شیراز، مردم مشهد، مردم تبریز هم بیایند از بختیار ابراز بیزاری بکنند امّا خیلی فرق میکند که مردم بختیاری
بیایند از یک فرد سیاسیِ شاخص بختیاری که در مقابل انقلاب و در مقابل امام قرار گرفته، ابراز بیزاری کنند؛ این نکته مهم است.
این هم که ایشان گفتند که مردم توقّع دارند که آن روز روز شاخصی باشد، درست است، این واقعاً جا دارد؛ چون در بین عشایر

این وابستگیها و پیوندهای عشایری، چیز کوچکی نیست، چیز خیلی مهمّی است.
اینها همان کسانی هستند که در قضیّه مشروطه، بلند شدند از شهرکرد -آنوقت دهکرد- آمدند اصفهان و اصفهان را گرفتند و
آمدند تهران و کارهای بزرگی را انجام دادند، بیشتر با پیوندهای محلّی این کار را میکردند؛ یعنی تأثیرات قبایلی و عشایری بر
روی مردم وجود داشت که حرکت میکردند میآمدند. امّا همین پیوندها در آنجایی که پای دین در میان است، پای انقلاب در
میان است، پای امام در میان است، بکلّی کمرنگ میشود و بیخاصیّت میشود و از بین میرود؛ این خیلی چیز مهمّی است.

بنابراین خیلی کار بجا و بموقعی است این بزرگداشتی که دارید انجام میدهید.
به یک نکتهای توجّه کنید: ما مواجهیم با یک حمله همهجانبه فرهنگی و اعتقادی و سیاسیِ اعلام نشده؛ یعنی شما حالا که من
دارم میگویم، قاعدتاً از من قبول میکنید لکن اطّلاع ندارید از آنچه دارد اتّفاق میافتد؛ بنده اطّلاع دارم از آنچه دارد اتّفاق
میافتد؛ من دارم میبینم چه دارد اتّفاق میافتد؛ لشکر فرهنگی دشمن و لشکر سیاسی دشمن با همه ابزارهایی که برایشان
ممکن بوده، حمله کردهاند به ما برای سست کردن اعتقادات دینی ما، سست کردن اعتقادات سیاسی ما، تقویت نارضاییها در
داخل کشور، جذب جوانها بخصوص جوانهای فعّال و اثرگذار در سطوح مختلف برای مقاصد خودشان؛ دارند کار میکنند. خب،
در مقابل اینها کارهایی دارد انجام میگیرد؛ بچّههای حزباللّهی، مردمان مؤمن، مسئولان باتعهّد کارهای خوبی دارند انجام
میدهند لکن بیش از اینها باید در کشور کار بشود. یکی از قلمهای مهم، همین است که این مفاهیم باارزش مثل مفهوم جهاد،

مفهوم شهادت، مفهوم شهید، مفهوم خانواده شهید، مفهوم صبر برای خدا، احتساب لله باید زنده بماند.
خب، البتّه با تظاهرات بیرونی، بخشی از این مقصود انجام میگیرد، یعنی من مخالف نیستم با پردهنویسی و تندیس و
سردیس و اسم خیابان مانند اینها -اینها چیزهای خوبی است؛ اینها لازم است، بیش از خوب- لکن اینها اصلاً کافی نیست؛ اینها
یک بخش خیلی کوچکی از آن کاری است که باید انجام بگیرد. کار را عمقی انجام بدهید؛ سعی کنید اثر بگذارید بر روی ذهنها؛
مخاطبان خود را اقناع کنید با سخنان درست خودتان. این کار، فکر کردن لازم دارد. اصحاب فکر، مردمانی که دارای قدرت تفکّر
هستند و مسائل را میفهمند، همراه با اصحاب هنر، کسانی که هنرِ ارائه دارند، هنر تبلیغ دارند -از نقاّش و شاعر و فیلمساز و
نویسنده و امثال اینها- باید همه با هم دستبهدست هم بدهند، محصول کار چیزی از آب دربیاید که بر روی ذهن مخاطبین اثر

بکند.
یعنی آن توطئهای را که الان دارد اجرا میشود -نه اینکه دارد برنامهریزی میشود؛ برنامهریزیاش خیلی قبل شده؛ الان دارد در
کشور اجرا میشود- خنثی بکند. این کار، هم بهعهده دولتیها است، هم بهعهده مردمان مؤمن است، هم مسئولین رسمی، هم
مسئولین غیر رسمی؛ هرکسی که تعهّدی دارد، در این زمینه باید فعّالیّت کند. یک قلمِ کار همین کار شما است؛ یعنی کار احیاء

مفهوم شهادت و ارزش شهادت و ارزش شهید. در این جهت انشاءالله حرکت کنید، خدای متعال هم کمک خواهد کرد.
والسّلام علیکم و رحمهالله

-۱جواب دادن
-۲اشاره حجّتالاسلام والمسلمین محمّدعلی نکونام (نماینده ولیّفقیه در استان چهارمحال و بختیاری و امام جمعه شهرکرد) به
حرکت جمعی از مردم استان به سمت تهران و دیدار ایشان با حضرت امام خمینی (قدّسسرّهالشّریف)در نوزدهم بهمن ۱۳۵۷
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برای ابراز بیزاری از شاپور بختیار (آخرین نخستوزیررژیم پهلوی)

3 صفحه 4 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


